
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 21. februar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 258
I samråd om konkursrytteri den 7. december 2017 sagde ministeren følgende
om revisionspligten, som den er i dag: ”Jeg synes, vi har en fin balance i dag i
forhold til revisionspligten, men jeg vil ikke anbefale – som skatteminister – at
vi går videre og fritager flere virksomheder for revision.” Kan ministeren uddy-
be dette, herunder hvilke eventuelle konklusioner fra evalueringen der gør, at
ministeren ikke mener, at man bør fritage flere virksomheder for revision?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Hummelgaard Thomsen
formand
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